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Rybnik, 26.02.2019 r. 
         
 
 
 
Marek Florczyk 
Radny Miasta Rybnika 
 
Rada Miasta Rybnika 
ul. B. Chrobrego 2 
44-200 Rybnik 
kom. 668 429 391 
 

                                                                          Szanowny Pan 

                                                                          Piotr Kuczera 
                                                                          Prezydent Miasta Rybnika 

za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Miasta 

 

INTERPELACJA W SPRAWIE  
  

 umożliwienia Przewodniczącemu Komisji Finansów oraz Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu uczestniczenia w spotkaniu ze związkami zawodowymi                 

w sprawie podwyżek płac dla pracowników oświaty. 
   

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 W związku z uzyskaniem informacji, że na dzień 08 marca 2019 roku 
zaplanowano spotkanie ze związkami zawodowymi w sprawie podwyżek płac dla 
pracowników oświaty proszę o umożliwienie mi, jako Przewodniczącemu Komisji 
Finansów oraz Grażynie Kohut jako Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury                            
i Sportu, uczestniczenia w niniejszym spotkaniu. 
       Powyższą prośbę uzasadnia również fakt, że oboje przed objęciem Mandatu 
Radnego przez wiele lat pełniliśmy funkcję dyrektorów dużych szkół 
ponadgimnazjalnych, kierując bezpośrednio pracownikami administracji i obsługi oraz 
współpracując ze stroną związkową. 
         

 
Z poważaniem 

 

 Marek Florczyk 


